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Vraag om uitleg van de heer Jan Busselen aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk 

beleid$ 

 

Onderwerp: Buitenschoolse opvang 

___________________________________________________________________________ 

 

Geachte collegevoorzitter, 

 

Deze week konden we lezen dat er een nieuw Vlaams decreet tegen 2026 de financiering van 

de buitenschoolse opvang op de schop wil. 

 

Waar voordien de aanbieders van de opvang rechtstreeks de nodige subsidies kregen 

toegewezen, komt vanaf 2026 de regie helemaal in handen van de gemeenten. Zij krijgen vanaf 

dan een som geld die afhangt van een rist criteria, zoals het aantal schoolgaande kinderen of het 

percentage kinderen in kansarmoede in die gemeente. 

 

Volgens Caroline Audoor van Ferm, dat in Vlaanderen al instaat voor de voor- en naschoolse 

opvang van 36.000 kinderen, zullen heel wat gemeenten flink wat middelen verliezen en dus 

keuzes moeten maken. Ferm vreest dat dit ten koste kan gaan van de kwaliteit van de voor- en 

naschoolse opvang. Zeker nu ook de limiet van het aantal kinderen per begeleider wordt 

opgetrokken van 14 naar 18. Meer kinderen opvangen is niet eenvoudig als je meer wilt doen 

dan enkel een oogje in het zeil houden. 

 

Mijn vragen zijn de volgende: 

 

- Wat is de huidige stand van zaken van de voor- en naschoolse opvang in de Brusselse 

scholen? Slagen de Brusselse scholen erin om het quotum van 16 leerlingen per 

begeleider nu te respecteren? 

- Hoe evalueert u de gevolgen van deze nieuwe financiering voor de Brusselse voor- en 

naschoolse opvang? 

- Gaat u anticiperende maatregelen nemen om een kwalitatieve opvang te garanderen en 

het aantal kinderen per begeleider niet te laten stijgen? 

 

Dank voor uw antwoorden, 

 

Jan Busselen 


